
Møteprotokoll

Utvalg: Storfjord Kommunestyre
Møtested: Møterom 2 og 3, Storfjord rådhus
Dato: 18.11.2009
Tidspunkt: 14:00 – 14:25

Følgende faste medlemmer møtte:
Navn Funksjon Representerer
Hanne Braathen Leder STSP
Tor Erik Skoglund Medlem STSP
Hallgeir Naimak Medlem STSP
Veronika Bakke Medlem STSP
Birger Sommerseth Medlem STH
Tore Isaksen Medlem STSP
Inger Heiskel Medlem STAP
Anne Marie Nilsen Medlem STAP
Arvid Lilleng Medlem STFL

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:
Navn Funksjon Representerer
Per Roger Aronsen MEDL STSP
Odd Geir Fagerli MEDL STSP
Øistein Nilsen MEDL STSKF
Jan Kåre Pedersen MEDL STFRP
Terje Malin MEDL STAP
Lill K. Berntsen MEDL STSKF
Steffen E. Dreyer MEDL STAP
Kåre Eriksen MEDL STAP

Følgende varamedlemmer møtte:
Navn Møtte for Representerer
Ilmar Monlund Per Roger Aronsen STSP
Sten Egil Nystad Jan Kåre Pedersen STFRP
Åge Seppola Terje Malin STAP
Atle Steinnes Øistein Nilsen STSKF
Gaute Østeggen Lill K. Berntsen STSKF

Merknader
Ingen

Fra administrasjonen møtte:
Navn Stilling
Maar Stangeland Rådmann
Gunnar F. Grundetjern Økonomisjef
Hege Figenschau Avd.leder Åsen omsorgssenter



May-Tove Lilleng Oppvekst- og kultursjef
Trond Roger Larsen Kontorsjef
Wenche Haug Andersen Møtesekretær

Ørjan Martnes Revisjonen
Noralf Nymo Leder kontrollutvalget

Tore Isaksen, FrP ble valgt til settevaraordfører.

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet.

Hatteng, 18.11.2009

Atle Steinnes Inger Heiskel

 Saksliste

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr
PS 81/09 Regnskap 2008 2009/9638

PS 82/09 Årsmelding 2008 2009/9681

PS 81/09 Regnskap 2008

Rådmannens innstilling
Saken legges frem uten innstilling.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 18.11.2009 

Behandling:
Forslag fra Felleslista v/Arvid Lilleng:
Felleslista viser til fremlagt regnskap 2008, herunder revisjonsberetning og kontrollutvalgets 
behandling av det samme.
Kommunens likvide situasjon pr 31.12.08 er ikke kommentert verken av revisjonen eller 
kontrollutvalget.



Fremlagt oppstilling i balanseregnskapet viser at kommunens likvide situasjon pr 31.12.08 viser 
en underbalanse på ca 10 millioner kroner. Dette fremkommer ved å summere 
kontantbeholdning med fradrag av ubrukte lånemidler, bundet og ikke bundet fond.
Fond er jo avsatt til bestemte formål, og administrasjonen kan uten å gå tilbake til 
kommunestyret bruke fondet etter formålene.
Spørsmålet er da: Hvis administrasjonen bruker alle fondsmidlene og ubrukte lånemidler, vil det 
da finnes likvide midler nok for å gjennomføre vedtakene?
Kommunens daglig drift sikres ved ubrukte lånemidler, dvs lån pr 31.12.08, ca 20 millioner 
kroner. Videre stadig økt lånegjeld, dvs investeringer som sikrer tilbakeføring av moms, ca 8,5 
millioner kroner i forslag til budsjett 2010.
Dette fører til at kommunens økonomi får dramatiske konsekvenser når momsordningen tar slutt 
i 2012.
Da revisjonen ikke har bemerket dette, heller ikke kommentert dette forhold ved fremleggelse 
av rapport til kontrollutvalget, fremmes følgende forslag:

Kommunestyret godkjenner ikke fremlagt regnskap med revisjonens beretning.
Saken sendes tilbake til administrasjonen og revisjonen/kontrollutvalget.

Formannskapets innstilling ble vedtatt med 13 mot 1 stemme som ble avgitt for Felleslistas 
forslag.

Vedtak:
Kommunestyret godkjenner årsregnskapet for 2008.
De merknader som har fremkommet i revisjonsberetning for 2008 må rettes opp.
Regnskap 2009 må avlegges til rett tid.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 18.11.2009 

Behandling:
Forslag fra SP, H og FrP v/Hanne Braathen:
Formannskapet anbefaler kommunestyret å godkjenne årsregnskapet for 2008.
De merknader som har fremkommet i revisjonsberetning for 2008 må rettes opp.
Regnskap 2009 må avlegges til rett tid.

Forslag fra Felleslista v/Arvid Lilleng:
Felleslista viser til fremlagt regnskap 2008, herunder revisjonsberetning og kontrollutvalgets 
behandling av det samme.
Kommunens likvide situasjon pr 31.12.08 er ikke kommentert verken av revisjonen eller 
kontrollutvalget.
Fremlagt oppstilling i balanseregnskapet viser at kommunens likvide situasjon pr 31.12.08 viser 
en underbalanse på ca 10 millioner kroner. Dette fremkommer ved å summere 
kontantbeholdning med fradrag av ubrukte lånemidler, bundet og ikke bundet fond.
Fond er jo avsatt til bestemte formål, og administrasjonen kan uten å gå tilbake til 
kommunestyret bruke fondet etter formålene.
Spørsmålet er da: Hvis administrasjonen bruker alle fondsmidlene og ubrukte lånemidler, vil det 
da finnes likvide midler nok for å gjennomføre vedtakene?



Kommunens daglig drift sikres ved ubrukte lånemidler, dvs lån pr 31.12.08, ca 20 millioner 
kroner. Videre stadig økt lånegjeld, dvs investeringer som sikrer tilbakeføring av moms, ca 8,5 
millioner kroner i forslag til budsjett 2010.
Dette fører til at kommunens økonomi får dramatiske konsekvenser når momsordningen tar slutt 
i 2012.
Da revisjonen ikke har bemerket dette, heller ikke kommentert dette forhold ved fremleggelse 
av rapport til kontrollutvalget, fremmes følgende forslag:

Kommunestyret godkjenner ikke fremlagt regnskap med revisjonens beretning.
Saken sendes tilbake til administrasjonen og revisjonen/kontrollutvalget.

Forslagene ble satt opp mot hverandre.

Forslag fra SP,H og FrP ble vedtatt med 4 mot 1 stemme som ble avgitt for Felleslistas forslag.

Formannskapets innstilling til kommunestyret:
Kommunestyret godkjenner årsregnskapet for 2008.
De merknader som har fremkommet i revisjonsberetning for 2008 må rettes opp.
Regnskap 2009 må avlegges til rett tid.

PS 82/09 Årsmelding 2008

Rådmannens innstilling
Saken legges frem uten innstilling.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 18.11.2009 

Behandling:
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt

Vedtak:
Kommunestyret godkjenner årsmelding 2008.
Kommunestyret ønsker felles ”mal” fra alle etater.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 18.11.2009 

Behandling:
Forslag fra SP, H og FrP v/Hanne Braathen:
Formannskapet anbefaler kommunestyret å godkjenne årsmelding 2008.



Kommunestyret ønsker felles ”mal” fra alle etater.

Enstemmig vedtatt

Formannskapets innstilling til kommunestyret:
Kommunestyret godkjenner årsmelding 2008.
Kommunestyret ønsker felles ”mal” fra alle etater.


